
 

 
 
Styrelseprotokoll HSSL, Västerbotten 8 december 2021 
 
Plats: ZOOM 
Tid: 18.00 – 21.00 
Närvarande: Lars Westerlund, Magnus Strömberg, Bo Nilsson, Alf Söderlund, Vanja Marthin, 
Helen Nilsson  
Ej närvarande: Monica Marklund, Anna-Karin Frohm, Gun Rehman, Fredrik Sandin, Inge 
Lindström. 
 
 
 

1. Mötets öppnande 
Ord Lars Westerlund hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 

2. Val av justerare 
Till justerare för mötet valdes Vanja Marthin  
 

3. Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen 
 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom, godkändes, och lades till handlingarna 
 

5. Ekonomi 
Ordförande Lars Westerlund meddelar att ekonomin är mycket bra, se bilagor 
Lars uppmanar alla att skicka arvode- och reseräkning till Gun för 2021 innan nyår, 
och han skickar ut blankett till samtliga i styrelsen 
 
Mötet beslutar att godkänna den ekonomiska redovisningen 
 

6. Årets Utvecklingsgrupp  
Uppvaktning av årets utvecklingsgrupp sker i morgon 9 dec kl. 11 – 12, har varit 
aningen svårt att hitta en tid som passar. Det blir Alf, Bo och Lars som 
representerar HSSL Västerbotten. Alf håller tal och Lars fotar och filmar. Förslag 
från mötet är att vi kanske kan hålla vårt årsmöte 2022 på Mötesplats Stöcke när 
de har/haft sin invigning 
 

7. LEA-stipendier 
Det är 4 bygder som är på gång med sina LEA-analyser. De är 
Flurkmark, Lövångerbygden, Ruskselebygden och Stöckebygden. Gargnäsbygden är 
på gång att söka men har inte kommit in med ansökan ännu 
Alla godkänns det är ju först till kvarn som gäller. Helen beställer SCB- statistik till 
samtliga grupper.  
HSSL Västerbotten tar fakturan till sig. Finns möjlighet för fler byar att söka. 
 



 

 
 

8. Eldsjälsdagen  
Den blir 15 maj 2022 i Gargnäs. Det är Magnus, Gun, Anna-Karin, Lars och Helen 
som håller i arrangemanget. Vi tar tag i Eldsjälsdagen efter nyår. 
 

9. Järnvägsprojetet  
Lars berättar om järnvägsprojektet man vill få igång persontåg från Jörn. Norsjö 
kommun är ägare, med förutom HSSL Vbtn är Northvolth, New Boliden m.fl. som 
samverkanspartner. Tråkigt är att projektet fick inga pengar från Vinnova men  
Leader Skellefteå älvdal  har gått in med 500 000 kr. 
En arbetsgrupp bestående av Lars, Martine, Ingrid Ejderud Nygren, Örjan Berglund 
och två järnvägsentusiaster finns. 
 

10. Fortsättning på a Lapland Culinary region 
Lars berättar att det är Vilhelmina Kommun driver projektet och att Ulla Blomqvist 
och  HSSL Västerbotten som samarbetspartners. Det blir avslutskonferens mars 
2022 där kommer Göran Kostet att medverka. 
 

11. Biosfärsprojektet 
Vilhelmina kommun har en förstudie, projektet utökat med Sorsele, Norsjö och 
Malå 
Projektet ska jobba med paketering av lokala produkter, matställen och utökar av 
fler vägar än väg 363. 
Lars ska även göra 25timmar i Biosfärområde projekt Vilhelmina kommun. 
 

12. Empowerment - Ojobbigt 
Är ett projekt som drivs av Coompanion Sverige och HSSL är samarbetspratner. 
Projektet ambition är att få upp civilsamhället engagemang i arbetslivet. I 
Västerbotten jobbar vi i Norsjö och Lycksele Kommuner. Det är svårt att komma 
igång här i Västerbotten. Den 17 nov genomfördes ett webinarium med få 
deltagare från våra kommuner. Vi får ta nya omtag 
 

13. Ansvarigt medlemsregister 
Det blir Lars, Gun och Martine som tar ansvar för registret. Första utbildningen blir 
9 dec. bygdebanken ska vara klar 31 dec. Vem får vi som tar det i framtiden det här 
är ett ständigt pågående arbete. 
 

14. Hemsida och nyhetsbrev 
Det blir Lars och Martine som tar det. Martine har gått utbildning, den finns 
inspelad så fler av styrelsen kan delta om intresse finns. Vi har fått klagomål från 
Riks på hemsida och FB om att de måste rensas gammalt material. 
 

15. Involvering i Leaderarbetet 
Skellefteå älvdal Lars sitter med i valberedningen. Där ska en ny styrelse tillsättas 
för nästa programperiod. 
Urnära, ansökan inlämnad den är välskriven men inte direkt något underifrån 



 

perspektiv. Bra personer som jobbar med Urnära, ny styrelse ska till men vet inte 
riktigt när. 
Leader Lappland ingen som var med på det digitala dialogen om framtidens 
landsbygdens i Leader Lappland verksamhetsområde. 
 
Slaskpengar från Skellefteå älvdal har Multinations Norsjö, Spelprojekt Jörn och 
Järnvägsprojektet Jörn - Northvolt 
 

16. Sune Jonssonvägen och Konstvägen 
Sune Jonssons väg - Bo berättar att det är Dan Brännström som är den stora 
entusiasten i Sune Jonsson vägen, har anordnats studiecirkel, kontakt med Leader 
Urnära. Svårt för projektet för Bjurholm har inte ekonomi för det, bättre ser det ut 
för Nordmaling. 
Konstvägen – Kvarken öppnar upp för en Nordisk konstväg både på båten och 
förhoppningsvis i Wasa också. Kontor i Umeå 
Konstleden från Saxnäs till Norge där ska göras som runt Konstvägen – 
upplevelseplatser, som besökare hittar via QR-kod 
 

17. Regionens roll i utvecklingsprojekt 
Bo berättar att museet har haft möte med Lst och RV, de söker pengar med får 
inget svar. 
Magnus har tagit upp Bosses skrivelse i Riks styrelse, med fråga om det ser ut på 
samma vis i de andraregionerna. 
 
Mötet beslutar att ge kansliet och Riks styrelse i uppdrag att ta frågan vidare. 
 

18. Remissvar Postnord 
Alf föreslår att HSSL Västerbotten lämnar över frågan till Riks 
 
Mötet beslutar att lämna över frågan till Riks styrelse. 
 

19. ZOOM-licens 
Mötet vill att vi behåller vår Zoom-licens och att Helen lämnar ut 
inloggningsuppgifter till samtliga i styrelsen 
Användare: lars.westerlund@westerlunds.com 
Lösenord: Backus76fisk 
 

20. Konferenser och möten som vi deltagit i och remisser som vi svarat på 
Landsbygdsdag i Malå – Lars satt med i panel agenda 2030. PO Tidholm var talare 
där. Goda exempel Voullerim – Smart village,byautveckling i Voullerim, Ånäset och 
Robertsfors om hur de förbereder för inflyttning i samband med Northvolt 
Höstmöte -  Bo representerade på mötet, tycker det var ett smidigt möte , alla 
förslag gick igenom, bra ordförande Pär Westerberg. Årets kommun och årets 
grupp uppmärksammades 
Byaskolor,  Byskoleuppropet – Alf äger frågan, Vanja vill gärna vara med i gruppen, 
möte nästa vecka, forskning för att stötta byaskolor. 
 



 

21. Konferenser och möten som vi ska vara med på och remisser som vi ska svara på 
Svensk vindkraft Magnus deltar 
Norrlandsförbundet – styrelsemöte 14 dec 
Halva Sverige – alla som vill får gärna delta kontakta Lars i så fall 
 

22. Vad händer inom Temagrupper, länsavdelningarna, Halva Sverige, Hela Sverige 
Riks, Coompanion, Norrlandsförbundet, Convoy, Samforma, Lapland a Culinary 
Region, Länsstyrelsens expertgrupp 
Temagrupper: Lokalutvecklingsgrupp – bra grupp, Bo sammanställer 
Hela Sverige Riks: Personalfrågor , strategi LBP kort och lång version. 
Landsbygdsriksdag 2022 – tanken är att hela styrelsen från Vbtn kan åka 
Halva Sverige: Olika teman vid varje möte, finns intresse så är det bara att anmäla 
sig till temamöte  
Coompanion: Bygger upp Hubben, Lycksele, Impact Entrepreneur 2030 
Norrlandsförbundet: Kampanjen ”Vi flytt in” klar, artiklar och notiser på gång. 
Rekrytering av nya personer på gång.  
Convoy: Deltar i projektet Empowerment – Ojobbigt 
Samforma: Åse Blombäck blir tf Verksamhetsledare under ord. VLs barnledighet 
Lapland a Culinary Region: Se punkt 10 
Länsstyrelsens expertgrupp: Ingen uppdatering, Gun deltog inte i mötet. 
 

23. Övriga frågor 
Spelprojektet – fick svar under punkt 15, slaskpengar 500´från Leader Skellefteå 
älvdal 
 

24. Nästa möte 
Söndag 6 feb, någonstans inom Lycksele kommun. Helen kollar av med Kristineberg 
Fritid Ekonomisk förening om vi kan vara på Tornegården 
 

25. Avslutning 
Ordförande tackade alla för deltagande och avslutar mötet.  
 
 
 

 
………………………………………….  ………………………..                        
Ordf. Lars Westerlund   Justerare Vanja Marthin 

 
 
 
 
 

 


